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PROTOKÓŁ 

XXXII SESJI RADY DZIELNICY V KROWODRZA  

W DNIU 17 STYCZNIA  2017 R. 

Kadencji 2014-2018 

I. Otwarcie sesji. 

XXXII sesja Rady Dzielnicy V Krowodrza odbyła się w dniu 17 stycznia 2017 r. 

w godz. 18.05 – 19.10 w siedzibie Dzielnicy V, ul. Kazimierza Wielkiego 112/2. 

 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

Zygmunt Wierzbicki przywitał 11 członków Rady, obecnych w chwili rozpoczęcia obrad 

(Lista obecności – zał. nr 1 nin. protokołu), stwierdzając, że Rada posiada kworum otwierając 

obrady XXXII sesji Rady. 

II. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący Zygmunt Wierzbicki przedstawił projekt porządku obrad XXXII sesji Rady 

Dzielnicy V Krowodrza o następującej treści (zał. nr 2): 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Dla wybranych obszarów przyrodniczych Miasta Krakowa” (projekt 

Komisji Ochrony Zieleni). 

5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie utworzenia zieleńca na zlikwidowanym wjeździe 

przy ul. Kazimierza Wielkiego 43 (projekt Grupy Radnych). 

6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości środków finansowych 

przeznaczonych do rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2018 

(projekt Zarządu). 

7. Oświadczenia. Komunikaty.  

8. Zakończenie sesji.  

Na sesję przybył kolejny Radny, obecnych 12 członków rady. 

Ad.2.Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 



Przedstawiony projekt porządku obrad poddany pod głosowanie został przyjęty: za 

jednogłośnie, w obecności 12 członków Rady. 

Ad.3.Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

Wobec braku uwag do protokołu z XXXI sesji Przewodniczący stwierdził jego przyjęcie.  

 

Ad.4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Dla wybranych obszarów przyrodniczych Miasta Krakowa” (projekt 

Komisji Ochrony Zieleni). 

Głos zabrali:  

Projekt uchwały oraz poprawkę do projektu – wynikającą z ustaleń ze wspólnego  posiedzenia 

Komisji Architektury Budownictwa i Urbanistyki oraz Komisji Ochrony Zieleni ( zał. Nr 3) 

przedstawiła p. Anna Pojałowska. 

Na sesję przybył kolejny Radny, obecnych 13 członków rady. 

Poprawka została przyjęta: za - jednogłośnie, w obecności 13 członków Rady. 

Ciąg dalszy dyskusji: 

p. Edward Tarczałowicz, p. Anna Pojałowska oraz p. Zygmunt Wierzbicki – składając 

poprawkę ( zał. Nr 4), która uszczegóławiać będzie zapis przyjętej wcześniej poprawki.  

Na sesję przybyli  kolejno jeden po drugim kolejni Radni, obecnych 15 członków rady. 

Poprawka została przyjęta: za - jednogłośnie, w obecności 15 członków Rady. 

Głos zabrał p. Jacek Biliński.  

Na sesję przybył kolejny Radny, obecnych 16 członków rady. 

Prowadzący przywitał przybyłego również na sesję Posła na Sejm PR p. Bogusława 

Sonika. 

Projekt uchwały wraz z przyjętymi poprawkami przyjęto: za- jednogłośnie, w obecności 

16 członków Rady.  

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Dla wybranych obszarów 

przyrodniczych Miasta Krakowa – uchwała nr XXXII /261/2017 (zał. nr 5). 

Na sesję przybył kolejny Radny, obecnych 17 członków rady. 

Ad.5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie utworzenia zieleńca na zlikwidowanym wjeździe 

przy ul. Kazimierza Wielkiego 43 (projekt Grupy Radnych). 

Projekt uchwały w imieniu Grupy Radnych przedstawił p. Piotr Klimowicz. 

Głos zabrali: p. Paweł Klimowicz, p. Edward Tarczałowicz, p. Piotr Klimowicz. 

file://////v


Projekt uchwały przyjęto: za- 16 głosów; przeciw- 0 głosów, przy 1 głosie 

wstrzymującym się, w obecności 17 członków Rady.  

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie utworzenia zieleńca 

na zlikwidowanym wjeździe przy ul. Kazimierza Wielkiego 43 - uchwała nr XXXII/262/2017 

(zał. nr 6). 

 

Ad. 6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości środków finansowych 

przeznaczonych do rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2018 

(projekt Zarządu).  

Projekt uchwały przedstawił p. Zygmunt Wierzbicki. 

Głos zabrali:  

p. Piotr Klimowicz, p. Marcin Grega, p. Zygmunt Wierzbicki, p. Agnieszka Wantuch, 

p. Edward Tarczałowicz, p. Łukasz Mańczyk. 

Projekt uchwały przyjęto: za- 12 głosów; przeciw- 2 głosy, przy 3 głosach 

wstrzymującym się, w obecności 17 członków Rady.  

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie określenia wysokości 

środków finansowych przeznaczonych do rozdysponowania w ramach Budżetu 

Obywatelskiego na rok 2018 - uchwała nr XXXII /263/2017 (zał. nr 7). 

 

Ad.7. Oświadczenia. Komunikaty.  

Głos zabrał p. Bogusław Sonik, informując, iż rozpoczął spotykania z Radnymi 

Dzielnic w celu zebrania postulatów oraz przekazania informacji o pracy w Sejmie. 

Poinformował o planach zmiany ordynacji wyborczej, planach obchodów 40-lecia powstania 

Komitetu NZS „Solidarność”, rewitalizacji „Parku Krakowskiego”  oraz upamiętnienia 

tenisistki Jadwigi Jędrzejowskiej.  

Następnie Radni Dzielnicy: p. Zygmunt Wierzbicki, p. Agnieszka Wantuch, 

p. Jan Hoffman, p. Łukasz Mańczyk, p. Janusz Michałowski, p. Adam Michaluk, p. Edward 

Tarczałowicz - skierowali pytania do posła w sprawach: starania o niezabudowywanie 

wojskowych terenów zielonych, nadania imienia dla parku, zmiany ustawy o drogach 

w kwestii dróg publicznych i stref parkowania, mpzp - dopilnowanie utrzymania terenów pod 

zieleń urządzoną, aparthotelu przy Błoniach, walki ze smogiem - korytarze przewietrzania 

miasta, podłączenia do sieci MPEC, zmiany taryfy przesyłu gazu, energii na niższe, sprzedaży 

węgla dobrej, jakości. 

Pan Bogusław Sonik odniósł się do pytań – deklarując zainteresowanie tematami, 

m.in. sprawą, jakości powietrza, gdyż pracuje w takim sejmowym zespole. 
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Ad.8. Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad prowadzący p. Zygmunt Wierzbicki zamknął XXXII 

sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza o godz. 19.10. 

    Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

Zygmunt Wierzbicki 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Ambrozik  

pracownik biura Rady. 

 


